
 

Barendrecht,   13 januari 2022 

Onderwerp:  Stand van zaken Graaf van Portland 

Geacht college, 

Op 6 juli 2021 dienden wij samen met andere partijen de motie “Geen grootschalige horeca langs de 

Koedood” in. De motie werd unaniem aangenomen. In de motie wordt gevraagd om een 

inspraakreactie te sturen naar de gemeente Albrandswaard waarin wordt gesteld dat de 

voorgestelde horecavoorziening niet past in de ontwikkeling van het gebied, overlast zal veroorzaken 

door het grote aantal bezoekers (op zondag 1200) en het daarbij horende aantal auto’s, geluids- en 

verkeersoverlast voor inwoners van Barendrecht zal opleveren en in strijd is met het streefbeeld voor 

het gebied  waarin de natuurwaarden centraal staan. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

 

1. Heeft het college een reactie ontvangen van de gemeente Albrandswaard n.a.v. de inspraakreactie 

van onze raad behorende bij de  motie van 6 juli 2021? Zo ja,  wat was daarvan de inhoud? 

 

2. Op 13 juli 2021 diende ook het College van Barendrecht een reactie in bij het College van 

Albrandswaard.  Gevraagd wordt om de voorgesteld horecavoorziening in het bestemmingsplan te 

heroverwegen en met de gemeente Barendrecht te zoeken naar een plek voor een voorziening 

elders.  

 

Heeft het College van Albrandswaard gereageerd op uw brief van 13 juli 2021? 

Zo ja, wat was de reactie? 

 

3.  Zijn er nieuwe ontwikkelingen in de planvorming van de Graaf van Portland? Zijn de plannen 

aangepast of van tafel gehaald? Zo ja, wat was uw reactie daarop? 

 

4. Welke acties om tot een oplossing te komen zijn tussen 6 juli 2021 en dit moment door de 

gemeente Barendrecht ondernomen richting de gemeente Albrandswaard? 

 

5. In welke besluitvormingsfase verkeert het plan op dit moment? 

 

6. Op welke wijze worden de belangen van Barendrecht en haar inwoners meegenomen in de 

besluitvormingsfase? 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Namens de fractie van GroenLinks 

 

Arie Kooijman 

 

 


